



Hotel reservation instructions

The Hotel selected for the ACCRU 2026 AGM is the Lord Elgin Hotel, located at 100 Elgin street, Ottawa (<https://lordelginhotel.ca>). Rooms have been blocked for Sunday, May 24th, and Monday, May 25th. These rooms are available for booking until the end of the day **Monday April 27**.

Hotel reservation links: there are two links, one to book a room and one to book a room including the breakfast.

Reservation without breakfast: \$279 + Applicable taxes

Here is the link to book directly through the hotel website for the ACCRU 2026

AGM: <https://reservations.travelclick.com/12200?groupID=5008229> . If you are calling the hotel to make your reservation, the group block number is **5242310**.

Reservation with breakfast: \$299 + Applicable taxes

Here is the link to book directly through the hotel website for the ACCRU 2026 AGM with **Breakfast:** <https://reservations.travelclick.com/12200?groupID=5008235> . If you are calling the hotel to make your reservations, the group block number is **5248146**.

If you have any issues with the booking link or would like to book outside of the block dates, please email the hotel in-house reservations team at groups@lordelgin.ca or by calling directly to the hotel at 613-235-3333 extension 0.

If you require further assistance or have specific questions regarding the booking system. Please contact Jennifer at AdminACCRU@wlu.ca

Instructions pour les réservations d'hôtel

L'hôtel sélectionné pour l'AGA 2026 de l'Alliance est l'Hôtel Lord Elgin, situé au 100, rue Elgin, Ottawa (<https://lordelginhotel.ca>). Un certain nombre de chambres est disponible pour dimanche le 24 mai et lundi le 25 mai. Ces chambres sont disponibles pour réservation jusqu'en fin de journée **lundi le 27 avril**.

Liens pour réservation d'hôtel: il y a deux liens, un pour réserver une chambre et un pour réserver une chambre incluant le déjeuner.

Réservation sans déjeuner: 279\$ + taxes applicables

Voici le lien pour réserver directement via le site web de l'hôtel pour l'AGA ACCRU 2026: <https://reservations.travelclick.com/12200?groupID=5008229> . Si vous contactez l'hôtel pour faire vos réservations, le numéro du bloc de groupe est **5242310**.

Réservation avec déjeuner: 299\$ + taxes applicables

Voici le lien pour réserver directement via le site web de l'hôtel pour l'AGA ACCRU 2026 avec déjeuner. <https://reservations.travelclick.com/12200?groupID=5008235> . Si vous contactez l'hôtel pour faire vos réservations, le numéro du bloc de groupe est **5248146**.

Si vous éprouvez des problèmes avec le lien de réservation ou souhaitez réserver en dehors des dates de bloc, veuillez envoyer un courriel à l'équipe de réservation interne de l'hôtel à groups@lordelgin.ca ou en appelant directement l'hôtel au 613-235-3333 poste 0.

Si vous avez besoin d'aide supplémentaire ou si vous avez des questions spécifiques concernant le système de réservation. Veuillez contacter Jennifer à AdminACCRU@wlu.ca